



Dagordning för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2025- 02-24

Datum: 24:e Februari 2025

Tid: kl. 19.00 – 22.00

Plats: Digitalt via Teams

Kallade: SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

Anders Blixt (AB)	Kassör
Lina Olausson (LO)	Ledamot
Hannes Eriksson (HE)	Ledamot
Patrik Holm Thisner (PHT)	Suppleant
Monica Häljestig (MH)	Suppleant
Neil Johnson (NJo)	Generalsekreteraren
Patrik Hillelsson (PH)	Ordförande Valberedningen
Sanna Holm (SH)	Valberedningen

Formalia

1. Mötets öppnande
AB öppnar mötet

2. Närvaro och beslutsrätt
Se ovan, HE går in för MHe och MH går in för KR
3. Val av mötesordförande
Mötet väljer sittande AB, till ordförande.
4. Val av mötessekreterare
Mötet väljer sittande LO, till sekreterare.
5. Val av mötesjusterare
MH PHT
6. Per Capsulam beslut

När	Beslut
2025-02-06	Att skicka nominera Francois Dubos till RE:s kommittéer.

7. Godkännande av dagordning
Mötet godkänner dagordningen.
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll
Föregående protokoll visades

Beslutsärenden

Inget inkommet

Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport
Föredragande NJ, RFs återstartsstöd är slutrapport den 1a mars, AB och NJ tar ett möte om detta den 25e februari. 50 000 för anläggningsstöd, SM veckans



Email: kansli@rugby.se

ansökan är öppen, vi behöver ta beslut om detta för SM-veckan 2026, beslut behöver tas innan slutet av mars. Vi har några frågor, vi behöver kunna ha med våra bästa spelare och kvala. Det krockar med Trophy men inte med Championship. Man är inte automatiskt med utan vi kan ansöka och hoppas att vi kommer med.

Förslag till beslut; att ansöka till SM veckan.

Beslut: enligt förslag.

NJ skickar in en ansökan till SM veckan från Rugbyförbundet.

Fluxx har gått igenom. SRF har fått en möjlighet att vara "pioner"-land för ett företag som skapar digitala verktyg/databas för att förbyta lite allt möjligt. Mer information kommer att komma senare då projektet är i en uppstartsfas.

Polen U20 har begärt en cross-Border, de vill bidra med 100% av finanserna för att kunna genomföra matchen.

Övrigt, vi har haft mycket utbildningar.

Profixio 2025, vi behöver nu ta ett beslut om avtal, profixio har massa nya delar som ser bra ut. SportLoMo löper ut 1mars.

Förslag till beslut: Att gå vidare med avtal med Profixio.

Beslut: Vi går vidare med förhandling med Profixio.

Sponsoravtal med bussbolag Bergkvara där föreningar kan boka genom dom och få en rabatt, vi får inte några motkrav på detta.

Förslag till beslut: Att skriva på ett sponsoravtal med Bergkvara Buss.

Beslut: enligt förslag.

Mallen för Verksamhetsberättelse är utskickad till alla som var med förra året med deadline 21e. Vi har nu fått svar från DN, så vi behöver följa upp med dom som inte har skrivit.

2. Kassör



Email: kansli@rugby.se

Föredragande AB, han delar chefsrapporten från RF, där man kan jämföra mot budgeten och det ser ganska bra ut.

3. Administrationsrapport/ Organisations rapport
- årsmötet, plats och datum.
4. Tävlingsrapport
Föredragande MH, Monica sitter själv. Janne Söderqvist kan tänka sig att vara med och han har suttit i TK tidigare. Han vill gärna vara med lite fram till årsmötet. Janne Söderqvist kan vara med fram till årsmötet för att stötta upp arbetet.
5. Rapport från ungdomskommittén
Inget inkommit.
6. Rapport från kommunikation och marknadsföring
Inget inkommit
7. Ordförandens rapport
Inget inkommet
8. Utbildning och Antidoping
3e maj kommer fair till Umeå, och fair i Hammarby 8-9mars. Och några fler som inte finns i Monicas huvud.
9. Aktiviteter

Årsmöte 2025

LO och AB har träffat kontaktpersoner från RF för att få lite styrning på arbetet som behövs göras fram till årsmötet. Vi behöver skriva verksamhetsberättelsen. Vi har bestämt plats för årsmötet i Göteborg, vi har ännu inte fått någon som är ordförande på mötet än, vi har just nu kontakt med RF för att hitta en ordförande. AB känner många från den fackliga sfären, det skulle också vara ett alternativ.

Vi vill ha ett "Förmöte" inför årsmötet för att lösa div frågetecken. Förslaget från RF var att genomföra förmötet i direkt anslutning till årsmötet



Email: kansli@rugby.se

Ex

- 13.00-15:00 förmöte
- 15.00-17:00 årsmöte

Vi behöver ha en talartid på årsmötet, kanske 3min för anförande och 2min replik/inlägg.

Verksamhetsplan för 2025 tas fram möte 5 mars 18.00.

Vi har fått in en motion från attila, styrelsen tittade igenom den och diskuterade om vem som är med och svarar på den.

Vi har beslut från förra årsmötet som vi inte har hanterat, nämligen att:

- Ta fram en strategi för svensk damrugby
- Att utreda kostnader osv för gemensamt kansli.

Vi tar med det till kommande verksamhetsplan och kommande styrelsemöte.

10. SDF:s

inget inkommet

11. HR-ärenden (valberedning och GS lämnar)

Inget inkommit

Övriga verksamhetsområden

1. Demokrati- och jämställdhet
Inget inkommit.

Övriga ärenden

2. Upphandling kläder
Föredragande PHT, Craft har möjlighet att köra "off the shelf" så vi kan få till nya träningskläder. Vi vill se till att vi inte låser upp oss på ett märke så att vi även kan ta fram billigare kläder för t.ex. supportertröjor m.m.



Email: kansli@rugby.se

3. Nästa möte
17e mars 19:00

Anders Blixt, vice ordförande

Lina Olausson, sekreterare

Monica Häljestig, justerare

Patrik Holm Thisner, justerare



Email: kansli@rugby.se